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متن پرسش

با سلام: نظر شما در مورد رشته گرافیک چیست؟ ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در این مورد صاحبنظر نیستم. ولی همین اندازه میدانم که امروزه

میتوانیم از طریق این هنر، حرفهای مهمی را به مخاطب منتقل کنیم. مهم، دغدغههای هنرمند است.
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